
 
ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΟ: ΣΑΤΕ: Νέα γενιά πτωχευµένων τεχνικών εταιριών θέλει η 
κυβέρνηση! 
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Η µέχρι τώρα στάση και αδιαφορία της κυβέρνησης, λυπάµαι που το λέω, αλλά 
προετοιµάζει µια νέα γενιά πτωχευµένων Ελληνικών τεχνικών εταιριών και, 
παράλληλα, υποθηκεύει την ποιότητα των δηµόσιων έργων, τόνισε αποκλειστικά στον 
Ependitislive.gr ο κ. Αθουσάκης Ζαχαρίας, πρόεδρος του Πανελλήνιου Συνδέσµου 
Τεχνικών Εταιριών. 

Αυτή την εβδοµάδα µάλιστα, συνέχισε ο πρόεδρος του ΣΑΤΕ, θα έχουµε µια κρίσιµη για 
το µέλλον µας συνάντηση µε τον αρµόδιο υπουργό Υποδοµών και Μεταφορών κ.Χρήστο 
Σπίρτζη. 

Εκεί όπου θα του εξηγήσουµε ότι δεν είναι δυνατόν, ακόµα κι αν είναι ντιρεκτίβα της 
Ε.Ε., να γίνονται δεκτές προσφορές µε έκπτωση πολύ πάνω του 20% γιατί έτσι 
ευνοούνται µόνο ξένες εταιρίες, τα έργα θα µένουν στη µέση αλλά κι όσα θα 
ολοκληρώνονται, στο 60%-70% του κόστους τους δεν µπορεί παρα να είναι είναι 
επικίνδυνα, λόγω αµφίβολης ποιότητας! 

Παράλληλα, επεσήµανε ο κ Αθουσάκης Ζαχαρίας, σε αυτή τη συνάντηση µας µε τον κ 
Χρ Σπίρτζη θα επιµείνουµε να βρούµε λύση «εδώ και τώρα» των περίεργων όσο και 
συστηµατικών αποκλεισµών ελληνικών τεχνικών εταιριών, από διαγωνισµούς έργων 
του ΝΑΤΟ σε άλλες Ευρωπαϊκές χώρες, όταν εταιρίες των χωρών αυτών «αλωνίζουν» 
κυριολεκτικά  στη χώρα µας… 



Σε ερώτηση του ependitislive.gr, ποια ήταν η τύχη της, προ µηνός, επιστολής 
διαµαρτυρίας του ΣΑΤΕ προς τον υπουργό Εξωτερικών κ.Νίκο Κοτζιά απ τον οποίο 
ζητήθηκε η παρέµβαση του, για τον ανεξήγητο αποκλεισµό ελληνικών εταιριών από 
έργα στο Κοσσυφοπέδιο, ο κ. Αθουσάκης Ζαχαρίας, µας είπε: 

«∆εν ξέρουµε τι (και αν) έχει πράξει ο υπουργός, αλλά εµείς ως Σύνδεσµος, µέχρι αυτή 
την ώρα που µιλάµε, δεν έχουµε λάβει, και το λέω µε απόλυτη θλίψη αυτό, καµία 
απολύτως επίσηµη κυβερνητική απάντηση στο αίτηµα µας.» 


